
Zápis z jednání osadního výboru Václavovice (č. 1) 
ze dne 22.2.2019 a doplněním ze dne 25.2.2019 

 

Místo konání: Restaurace Myslivna 

 

Účastníci jednání dle presenční listiny: Bohdová Lenka, Čahojová Zuzana, Kunetek Ivo, Pazděrová 

Anna 

Nepřítomen: Rýdl Aleš - omluven 

 

Program: 

I.    Zahájení  

II.  Doplnění  požadavků na investice pro OV Václavovice (dále jen OV) vzhledem k utčení  jejich priorit 

- viz  písemné požadavky, které tvoří nedílnou součást zápisu. 

III. Různé 

 

K jednotlivým bodům jednání: 

 

 ad I. – Jednání výboru zahájil předseda OV Ivo Kunetek, který uvedl důvod k dalšímu jednání pro 

schválení požadavků na investice pro OV Václavovice.  

Program byl schválen 4  hlasy, 1 člen výboru byl omluven. 

 

ad II. - Projednání požadavků na investice a stanovisko OV 

 

ad 1. -  Návrh na usnesení:   

OV navrhuje stanovit termíny jednání zástupců MěÚ Klimkovice s ŘSD o technickém řešení k 

omezení hluku z dálničního mostu, a to jeho zakapotováním a dále o výsadbě širokého pásu 

zeleně (stromků + keřů) kolem dálnice od nájezdů v O. Svinově  až po výjezd z mostu směrem na 

Brno.  

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 

ad 2. -  Návrh na usnesení:  OV navrhuje v roce 2019 zahájit práci na projektové dokumentaci k 

dokončení řádného přechodu pro chodce v místě autobusových zastávek „Václavovice“ a 

současně na vybudování chodníku od zastávky MHD Viola po zastávku MHD Václavovice.  

(viz příloha č. 1) 
             Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 
ad 3. - Návrh na usnesení:  OV navrhuje  ZM  instalovat dopravní značení  „Zvýšený pohyb 

chodců“, zrcadlo a provést osvětlení  -  u zastávky MHD Viola.  

(viz příloha č. 1) 

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 

ad 4.  -  Návrh na usnesení: a) vést jednání k vymístění vozidel nad 12t na silnici II/647 (Poruba – 

Klimkovice) s vedením Magistrátu města Ostravy  a  s odborem dopravy SMK, s uvedením 

konkrétních kroků a termínů. Pokud bude tento požadavek neprůchodný, požadovat vybudování 

protihlukové stěny pod ulicí Porubskou. 

b) OV navrhuje ZM provedení nové výsadby širokého pásu stromů a keřů podél silnice II/647 od 

záseku po zastávku MHD Václavovice. 

 (viz příloha č. 2) 

 Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 



 

ad 5. - a) OV navrhuje ZM zařadit do plánu investic  vybudování  místa k setkávání občanů  a 

zakoupení srubu v částce  cca 50 000 Kč .  

b) OV navrhuje součinnost s TS při budování místa pro setkávání občanů. 

(příloha č. 3) 

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 

 ad 6. - Návrh na usnesení: OV doporučuje RM udělit písemný souhlas Poště Ostrava 8 

k provedení úprav k osázení poštovních schránek tak, aby nebránily ve výhledu při vjíždění na 

hlavní silnici.  

(viz příloha č. 4) 

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 

ad 7. - Návrh na usnesení : OV navrhuje zajistit přípravné práce za přispění dotace pro napojení 

všech domácnosti na ul. Luční na veřejnou vodovodní síť pro zajištění pitné a  nezávadné vody. 

Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

 

             ad 9. - OV podporuje návrh TS na provedení rekonstrukce propusti v ulici U Zahrádek 

 Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

         

ad III.  Různé 

                  
           1. OV navrhuje zajistit na ul. Luční ořezání stromů nad ulicí tak, aby  

            neohrožovaly zdraví a životy občanů případným zlomením větví a jejich pádem.  

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1 

             

            2. OV společně s výborem zahrádkářů U Zahrádek vyvine iniciativu k přesvědčení chatařů,  

            kteří v chatkách bydlí celoročně, aby zvážili přihlášení k trvalému pobytu ve městě 

            Klimkovice.  

            Zajistí Ivo Kunetek za OV a Marek Jašurek za zahrádkáře. 

            Hlasování: pro 4, proti 0, omluven 1      

 

 

Za OV : Ivo Kunetek, předseda                                       Zapsala: Anna Pazděrová 

                  

 

 
 

 


